



All coaches registered with provincial associations and/or Water Polo Canada will sign and abide by the Coaching Code of Ethics which has been adopted from the association of Coaches of Canada. The provincial associations will ensure that these codes are signed by their respective members on an annual basis.

Tous les entraîneurs des associations provinciales et/ou de Water Polo Canada devront signer et respecter le Code d'éthique des entraîneurs qui a été adopté de l'association Entraîneurs du Canada. Il relèvera des associations provinciales de s'assurer que le Code est signé chaque année par leurs membres respectifs.

I agree to abide by the Coaching Code of Ethics (attached), which has been adopted by W.P.C. This code will be monitored by W.P.C. and the respective P.S.O. of each coach.

Je m'engage à respecter le Code d'éthique des entraîneurs (ci-joint) qu'a été adopté par W.P.C. Ce Code sera contrôlé par W.P.C. et l'association provinciale respective de chaque entraîneur.

Signature

Print name/Nom en lettres moulées

Date: _____

Province: _____
